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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Khashayar Farmanbar (S)

2021/22:705 Kärnkraften som hållbar energikälla

I ett inslag i Sveriges Radio nyligen framhöll statsrådet att regeringen under 
hela det pågående arbetet med taxonomin drivit på för att kärnkraften ska ingå i 
kommissionens definition som ett hållbart alternativ. 

Med anledning av det vill jag fråga statsrådet Khashayar Farmanbar:

 

När och var har regeringen fört fram uppfattningen att kärnkraften ska klassas 
som hållbar i taxonomin?

………………………………………

Mattias Bäckström Johansson (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2022-01-10
Besvaras senast
2022-01-19 kl. 12.00


